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Vragen van het lid Van Meenen (D66) aan de minister van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschap over selectie aan de poort bij steeds meer universitaire studies 
(ingezonden 31 januari 2013). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Verdubbeling selectie bij studies»?1 

Wat vindt u van de in het artikel beschreven trend? Zijn er meer voorbeelden 
bij u bekend van selectie aan de poort naast die in het artikel beschreven 
worden? 

Vraag 2
Deelt u de analyse in het stuk dat er sprake is van een sluiproute naar selectie 
aan de poort? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat dit een ongewenste weg is naar het halen van de 
prestatieafspraken? Moet het halen van de prestatieafspraken niet vooral 
gaan om verhoging van de kwaliteit van het onderwijs en niet de verhoging 
van de kwaliteit van de instroom? 

Vraag 4
Ziet u mogelijkheden om oneigenlijk gebruik in de toekomst te voorkomen? 
Hoe gaat u dit monitoren? 

Vraag 5
Kunt u stappen zetten om selectie aan de poort mogelijk te maken op voor 
het beroep relevante dimensies, bijvoorbeeld op de pabo2?

1 NRC Handelsblad, 25 januari 2013
2 pabo: pedagogische academie basisonderwijs
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